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Decembra je imel vevški
pihalni orkester v KD Španski
borci svoj tretji lanskoletni
celovečerni koncert. Pod
vodstvom dirigenta Jožeta
Hriberška je dobro odigral
približno enourni program in
nas spet opozoril, da ga mo-
ramo uvrščati med najboljše
slovenske pihalne orkestre.
Na koncertnem programu, ki
je zdaj že kar obsežen, ima
originalne skladbe, včasih pa
poseže tudi po primernih pri-
redbah.

Vevčka godba šteje več kot
60 članov, na jbol j pa je razve-
seljivo, da se je v zadnjem
času močno pomladila. Sode-
Iovanje z glasbeno šolo, ki
letos vzgaja okrog trideset pi-
halcev in trobilcev za potrebe
godbe, je že dalo dobre rezul-
tate. V godbo se je vključilo
večje število primerno šolanih
flavtistov in klarinetistov,
kar je ugodno spremenilo ra-
zmerje med skupinami inš-
trumentov in seveda tudi zvok
orkestra. Ta je zdaj bolj po-
doben zvoku severnoevrop-
skih in španskih orkestrov, ki
slovijo kot imenitni tovrstni
ansambli. Seveda bi kazalo
okrepiti in izboljšati zasedbo
še na nekaterih drugih inš-
trumentih. To je pa že proces,
ki zahteva nekaj časa in bo
najbrž naloga vodstva godbe
v naslednjem obdobju.
Godba skrbi tudi za šolanje
tolkalcev, ki jih potrebuje.

Na nedavnem zadnjem
občnem zboru si je orkester
zastavil nekaj kar zahtevnih
nalog za naprej: dva celove-
černa koncerta, osem večjih
nastopov na prostem, gosto-
vanje v Nemčiji in sodelova-
nje na tekmovanju v Aričah.
Repertoar, ki ga imajo, bodo
še utrdili in izdelali, v načrtu
pa imajo tudi študij novih ori-
ginalnihskladb. Skratka, vev-
ški pihalni orkester je sredi
živahnega dela in razvoja,
kljub svojim osemdesetim
Ietom vedno mlajši in zago-
tovo še ni dosegel svojega
kvalitetnega vrha.

Nastopu ob rob pa še tole:
— poslušalec bi si na kon-

certu želel imeti v rokah vsaj
ciklostiran program.

— oder v našem kultur-
nem domu nujno zahteva še
nekaj dodatkov za boljšo
akustiko.

— razsvetljava na kon-
certu je bila prav mučna za
obiskovalce in najbrž tudi za
godbenike. N.J.


